
Voorstel bespreekpunten werkgroep Bergenshuizensestraat – 5 juni 2024 

 

1. Opening en mededelingen 

 

2. Korte terugblik 

Doel: kort even terugblikken wat we gedaan hebben en waar we nu staan + korte blik op het 
moodboard 

Toelichting: tijdens het vorige overleg hebben we vooral vanuit het historisch perspectief naar 
het gebied gekeken. Daarvoor zijn nog verschillende beelden aangeleverd. Hiervan hebben 
we een moodboard gemaakt. Daarnaast zouden nog een paar mensen bevraagd worden die 
het gebied vanuit het verleden erg goed kennen. Graag horen we daarvan een korte 
terugkoppeling. 

Bijlage: verslag vorig overleg (bijlage 1) en moodboard historisch perspectief (bijlage 2) 

 

3. Terugkoppeling van stakeholdersoverleg 

Doel: Terugkoppeling van de opgaven die het waterschap De Dommel, de provincie Noord- 
Brabant en Brabants Landschap voor het gebied zien 

Toelichting: 29 mei 2024 hebben we een stakeholdersoverleg gehad met het waterschap De 
Dommel, de provincie Noord-Brabant en het Brabants Landschap. Een ieder heeft vanuit zijn 
eigen perspectief een toelichting gegeven op het gebied. In de bijlage hebben we ter 
informatie de presentaties van het waterschap en die van het Brabants Landschap 
bijgevoegd. Tijdens onze werkgroep zullen we deze nog even kort toelichten. 

Bijlage: presentatie waterschap De Dommel (bijlage 3) en Brabants Landschap (bijlage 4) 

 

4. Vragen over het gebied 
Doel: bespreken van de vragen die naar aanleiding van het stakeholdersoverleg naar voren zijn 

gekomen 
 
Toelichting: Naar aanleiding van de presentaties en de gesprekken in het stakeholdersoverleg 

popten een aantal vragen (zie onderstaand) bij ons op die we graag met de werkgroep willen 
bespreken omdat daar de kennis zit van de mensen die het gebied goed kennen. Zou je ter 
voorbereiding op het overleg de vragen een keer willen doornemen? 

 
Vragen: 

- Hoe nat was het gebied in 1995, toen de A2 bij Den Bosch onderwater stond? 
- Hadden toen de huizen langs de Esscheweg en Bergenshuizensestraat ook 

wateroverlast? 
- Om verdroging tegen te gaan kan gedacht worden aan het grondwaterpeil te verhogen. 

Wat zou dit betekenen voor dit gebied? Zijn er kansen te benoemen? En wat zouden 
concrete bedreigingen kunnen zijn? 



- Het lijkt erop dat de huidige ecologische verbinding zone met name voor amfibieën is. 
Kan dat kloppen?  

- In het natuurbeheerplan van de provincie worden delen van gronden aan de 
‘buitenzijden’ van de Esscheweg en Bergenshuizensestraat aangeduid als ‘droog bos met 
productie’. Een dergelijke aanduiding zou impliceren dat er veel naaldbomen aanwezig 
zouden zijn. Maar is dit ook het geval?  

 

5. Toekomstbeeld voor het gebied 

Het uiteindelijk doel is om te kijken of we vanuit de verzamelde input (historisch perspectief, 
opgaven en ontwikkelingen) gezamenlijk tot een toekomstbeeld voor het gebied kunnen 
komen.  

Toelichting: Graag zouden we met elkaar, op basis van de informatie die we verzameld hebben 
en met de kaart van het gebied erbij, een toekomstbeeld willen verkennen. 

 

6. Samenvatting en afsluiting 


